

12. Pages 59 and 60, clause 38:

- (a) Strike out lines 13 and 14 on page 59 and substitute the following:
 "38.(1) The members of the former Board shall be appointed as full-time permanent members of either the Refugee Division or the Appeal Division for the unexpired portion of their term of office and the members of"
- (b) Strike out lines 26 to 46 on page 59.
- (c) Strike out lines 47 and 48 on page 59 and lines 1 to 9 on page 60.

Changes in Committee Membership

Notice having been filed pursuant to Standing Order 94, membership of committees was amended as follows:

Mr. Ferland for Mr. Hawkes and Mr. Clark (Brandon—Souris) for Mr. Ravis on the Legislative Committee on Bill C-121, An Act to authorize the reorganization and divestiture of Eldorado Nuclear Limited and to amend certain Acts in consequence thereof;

Ms. McDonald (Broadview—Greenwood) for Ms. McLaughlin on the Legislative Committee on Bill C-30, An Act to amend the National Parks Act and to amend An Act to amend the National Parks Act; and

Mrs. Mailly for Mr. Tupper on the Legislative Committee on Bill C-273, An Act respecting political rights of public employees.

At 6.15 o'clock p.m., the Speaker adjourned the House until tomorrow at 11.00 o'clock a.m., pursuant to Standing Order 3(1).

12. Pages 59 et 60, article 38:

- a) Retrancher les lignes 10, 11 et 12, à la page 59, et les remplacer par ce qui suit:
 «38. (1) Les anciens commissaires sont nommés à des postes de membres titulaires à temps plein de la section du statut ou de la section d'appel pour la partie de leur mandat qui reste à courir et les membres de l'ancien comité ces—»
- b) Retrancher les lignes 20 à 35, page 59.
- c) Retrancher les lignes 36 et 37, à la page 59, ainsi que les lignes de 1 à 6 à la page 60.

Modifications de la composition des comités

Avis ayant été déposé conformément à l'article 94 du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Ferland en remplacement de M. Hawkes et M. Clark (Brandon—Souris) en remplacement de M. Ravis sur la liste des membres du Comité législatif du projet de loi C-121, Loi autorisant la réorganisation et l'aliénation de Eldorado Nucléaire Limitée et apportant des modifications corrélatives à certaines lois.

M^{me} McDonald (Broadview—Greenwood) en remplacement de M^{me} McLaughlin sur la liste des membres du Comité législatif du projet de loi C-30, Loi modifiant la Loi sur les parcs nationaux et la Loi modifiant la Loi sur les parcs nationaux; et

M^{me} Mailly en remplacement de M. Tupper sur la liste des membres du Comité législatif du projet de loi C-273, Loi sur les droits politiques des fonctionnaires.

A 18h15, le Président ajourne la Chambre jusqu'à demain, à onze heures, conformément à l'article 3(1) du Règlement.